

東華三院 跨越155 周年慈善晚宴

TWGHs SPANNING 155TH CHARITY DINNER

「東華三院跨越155周年慈善晚宴」謹訂於2026年3月14日(六)假香港瑰麗酒店舉行，為本院「A+愛童行」一站式照顧者支援服務籌募經費。該服務專為支援照顧自閉症譜系障礙及、或過度活躍、專注力不足學童的家庭而設，為照顧者建立全面的一站式支援服務，協助照顧者提升照顧技巧，並有效紓緩其長期承擔的心理壓力。

東華三院於1870年成立，一百五十五年來堅守慈善精神。今年晚宴以「**跨越155周年**」為主題，意旨東華三院憑著155年的慈善精神，無論時代變遷、又或地域限制，亦會與大家攜手並肩面對挑戰，共同開創新篇章，把希望帶給社會，延續「行善無界限」精神。

晚宴獲本院庚申年(1980-81)總理楊國佳先生擔任冠名贊助人，為盛會增添光彩。誠邀各位善長慷慨捐助，攜手支援特殊學習需要學童的照顧者，讓愛與希望延續！

“TWGHs Spanning 155th Charity Dinner” will be held on Saturday, 14 March 2026, at Rosewood Hong Kong to raise funds for the “A+ Love for Children” – One-stop Caregiver Support Service. This service is specially designed for the caregivers of children with Autism Spectrum Disorder (ASD) and Attention Deficit Hyperactivity Disorder (ADHD), providing comprehensive one-stop support to caregivers, helping them enhance their caregiving skills and effectively alleviate the psychological stress they have long endured.

Founded in 1870, TWGHs has been upholding its charitable mission over 155 years. This year's charity dinner is themed “**Spanning 155th Year**”, symbolizing that with philanthropic spirit nurtured over 155 years of service, TWGHs will continue to face challenges all along, regardless of changes in times or geographical limitations. Together, we will turn to a new chapter, bring hope to society, and perpetuate the spirit of “Kindness makes a difference.”

We are pleased to have the generous support of Mr. Alexander K. K. YEUNG, Former Director of TWGHs (1980-81) as the Title Sponsor, gracing the occasion with his kindness. We sincerely appeal for your generous support in joining hands with us to spread love and hope for the caregivers of children with special educational needs.

曾慶業
自題

(曾慶業)
籌委會主席暨
東華三院第一副主席
(TSENG Hing Yip, York)
Organizing Committee Chairman cum
1st Vice-Chairman, Board of Directors

何猷欽
自題

(何猷欽)
東華三院主席
(HO Orlando Yaukai)
Chairman
Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members

蔡加怡第二副主席
Ms. CHOI Ka Yee, Crystal
2nd Vice-Chairman

楊燕芝第五副主席
Ms. Jennifer YEUNG, JP
5th Vice-Chairman

姚銓浩總理
Mr. CJ YAO, MH
Director

鄭婉玉總理
Miss ZHENG Wanyu, Anastasia
Director

譚卓宜總理
Miss TAM Cheuk Yee, Aisha
Director

陳文鉅總理
Mr. CHAN Man Kui, Andrew
Director

林筱曼總理
Ms. Joyce LAM
Director

詹煌總理
Ms. Nikki ZHAN
Director